
COMISSIÓ D’ASSOCIACIONS
ACTA 3/2023-24

Lloc: Format telemàtic
Data: 4 de desembre del 2023
Hora de començament: 10.03
Hora d’acabament: 11.06

Assistència:

Assisteixen les següents persones en representació de les següents associacions:

Artai Borrega, Associació d’Estudiants Progressistes
Benedetta d’Argenio, AeFPE i EU Society
Muriel Riera, Barcelona Debating Society
Vincenzo, Catalunya Equipo Europa
Selene Miron, Front d’Estudiants de Catalunya
Jordi Romero, Jovent Republicà
Martina Roig, Plataforma Universitària pel Català
Ona Miró, Joventut Nacionalista de Catalunya
Clara Travasé, Pompeufarra
Sergio Santiago, Post-crash i Front d’Estudiants de Catalunya
Maria Martínez, Time is Up
Núria Garcia, United Nations Student Association of Barcelona
Alice Ghencea, Barcelona Debating Society

També assisteixen:

Àlex Aranda, Representant de les Associacions al CEUPF
Alba Torrent, Estudiant en Pràctiques al SACU

Ordre del dia:

1. Benvinguda
2. Aprovació de l'acta de la reunió anterior
3. Consell d’Estudiants UPF
4. Cervesades
5. Propostes d'activitats per la setmana del 15 d'abril
6. Mostra d'Associacions
7. Divulgació d'esdeveniments associatius a través de nous canals
8. Precs i qüestions

Desenvolupament de la sessió:

1. Benvinguda

La persona representant de les associacions dona la benvinguda als assistents i explica l’ordre del dia de la
sessió. Es presenten els membres de les associacions.

2. Aprovació de l’acta de la reunió anterior

S’aprova l’acta de la reunió anterior.



3. Consell d’Estudiants UPF

S’informa de la renovació del Secretariat Tècnic i del Síndic General i de la creació de la Comissió de
suplències segons el nou reglament.

4. Cervesades

S’actualitza la informació sobre l’estat de la negociació amb el Vicerector envers la proposta de consensuar
noves dates per realitzar cervesades davant la gran demanda i la poca oferta, ja que tan sols queden disponibles
4 dijous i les associacions interessades son moltes. La persona representant de les associacions informa que fa
dues setmanes es va enviar un correu al Vicerector on es proposaven 4 noves dates que complien amb els
requisits de la universitat -18 de gener, 15 de febrer i 23 i 30 de maig- amb l’objectiu d’afegir-ne dues al
calendari. A falta de resposta previa a la reunió vigent, es decideix que se li comentarà en persona a la reunió del
dia següent amb el SACU i el Secretariat Tècnic del Consell d’Estudiants.

S’exposa la necessitat de col·laborar de les associacions per tal que totes puguin participar en una cervesada i la
urgència d’arribar a un acord entre elles. Es decideix negociar la proposta de calendarització més endavant,
passats els exàmens i les festes.

5. Propostes d'activitats per la setmana del 15 d'abril

S’obre torn de paraula per tal que les associacions proposin idees. Es comenta des de AeFPE que l’associació
organitza un cicle de diàlegs pròxim a la setmana del 15 d’abril i que podria ser interessant col·laborar amb
altres associacions. Des de l’Universitari es proposa fer una taula rodona d’associacions on s’exposi què realitza
cada una. Es decideix que cada associació debatrà de forma interna les activitats que li agradaria realitzar i que
més endavant es durà a terme una deliberació i una elecció, si escau, per concretar les activitats de la setmana
del 15 d’abril.

6. Mostra d'Associacions

Des de la Joventut Nacionalista de Catalunya es demana si la Mostra es realitzarà de forma exclusiva al campus
de Ciutadella o si també tindrà lloc a Poblenou. La persona representant de les associacions informa que la idea
és que es faci també a Poblenou però amb un horari i un personal més reduïts. Es comenta que si alguna
associació no està interessada en assistir a la Mostra de Poblenou no està obligada a anar-hi.

Des de Barcelona Debating Society es demana si hi haurà alguna alternativa en cas que plogui o si es mourà la
data. Es planteja la possibilitat de tenir aules reservades com a alternativa interior o reservar el pati del 40.

Amb tot, la persona representant de les associacions informa de les propostes per la Mostra. En primer lloc,
desintensificar l’activitat a Poblenou i intentar creuar els horaris amb Ciutadella, però mantinguent la Mostra als
dos campus per les associacions que estiguin interessades en reclutar gent a Poblenou. En segon lloc, que tingui
un format similar al dels anys anteriors, amb activitats i espais interiors com a alternativa si no es poden utilitzar
espais exteriors per mal temps.

7. Divulgació d'esdeveniments associatius a través de nous canals

La persona representant de les associacions informa de la iniciativa, proposada des de Post-crash i Front
d’Estudiants de Catalunya, de crear un canal de Whatsapp a nivell de Comissió per fer difusió de les activitats
de les associacions en un xat unidireccional i amb l’objectiu de fer arribar els esdeveniments de les associacions
a més alumnes. Des de AeFPE i la EU Society es proposa crear un compte d’Instagram o Twitter on es
repostegin totes les activitats promocionades per les associacions amb l’objectiu de tenir tota la informació
agrupada en un mateix espai i que sigui més accessible pels estudiants.



Es vota la proposta de crear un canal de Whatsapp al considerar-se més pràctica. Els vots son els següents:

Vot a favor Vot en contra Abstenció

AEP X

AeFPE X

EU Society X

BDS X

Equipo Europa X

Front d’Estudiants X

Jovent Republicà X

PUC X

JNC X

Pompeufarra X

Post-Crash X

Time is Up X

UNSA X

S’aprova la creació d’un canal de difusió de Whatsapp amb 12 vots a favor i una abstenció.

8. Precs i qüestions

El representant de Post-crash i Front d’Estudiants de Catalunya demana si es redactarà un acta de la reunió i la
persona representant de les associacions respon afirmativament.

Exhaurit l’ordre del dia, s'aixeca acta de la reunió de la Comissió d’Associacions a les 11.06 del 4 de desembre
de 2023, el contingut de la qual queda recollida en aquesta acta de tres pàgines, signada a continuació:


